

## TABLE OF CONTENTS

## 目 录

### 电场调控 AlGaAs/GaAs Rosen-Morse 量子阱非线性光学特性研究

#### Nonlinear Optical Properties of AlGaAs/GaAs Rosen-Morse Quantum Well under Applied Electric Field

张志海, 袁建辉.....137

### 掺杂非金属元素 B、N 和 O 对单层 PC<sub>6</sub> 电学和磁学性质的影响

#### Effects of Doped Non-Metallic Elements B, N and O on Electronic and Magnetic Properties of Monolayer PC<sub>6</sub>

高佳喜, 刘光华.....146

### 用旋转矢量三维图理解拉普拉斯变换的物理意义

#### Understand the Physical Meaning of Laplace Transform with a 3D Map of Rotating Vectors

郭仁春, 赵立杰, 王国刚, 白海军, 王倚天.....154

### 相干对量子热力学第一定律影响的研究

#### The Influence of Coherence on the First Law of Quantum Thermodynamics

杜燕姣, 刘晓萌, 闫学群.....159

### 质量、动能和作用力关于时空的二阶偏微分方程的研究

#### Study of the Second-Order Partial Differential Equation of Mass, Kinetic Energy and Force to Space-Time

肖建勋.....167

### 全球气候变化的相对论模型与计算实例

#### Relativistic Model of Global Climate Change and Its Calculation Examples

崔怀洋.....179